
1 
 

 

 

ΜΑΡΤΙΟΣ 2024 - ΤΕΥΧΟΣ 2          

 
ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΟ  ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ  ΕΛΛΑΔΑΣ  

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ 
Καψούρη 4 ,41222 Λάρισα -2410 627142,3 - geotee_l@otenet.gr  
 

ΑΠΟΔΕΛΤΙΩΣΗ  ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ  ΤΥΠΟΥ 
ΠΕΡΙΟΧΗΣ  ΠΑΡΑΡΤΗΜΑΤΟΣ  ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ  ΕΛΛΑΔΑΣ    

 
                               

 

Π.Ε. Καρδίτσας 
        Λάρισας 
        Μαγνησίας  
        Τρικάλων 
        Ευρυτανίας  
        Φθιώτιδας  

                  
9  - 15 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 

 
   

 

 
Δυναμικό αγροτικό 
συλλαλητήριο στο Κιλελέρ 

 

 

Τη θυσία των Θεσσαλών κολίγων τίμησαν οι Θεσσαλοί αγρότες στο μνημείο του αγρότη στο 
Κιλελέρ, που έφτασαν το πρωί της Κυριακής στο σημείο με τα τρακτέρ τους ζητώντας 
λύσεις στα προβλήματα επιβίωσης που αντιμετωπίζουν. 
Οι ίδιοι ένα εικοσιτετράωρο πριν τη συνάντηση με τον πρωθυπουργό, Κυριάκο Μητσοτάκη, 
στο Μέγαρο Μαξίμου, στέλνουν μήνυμα εξέγερσης κι αντίστασης με τις πληγές στη 
Θεσσαλία να είναι ακόμα εμφανείς από τις πλημμύρες του περασμένου Σεπτεμβρίου. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 
 

mailto:geotee-l@otenet.gr
https://www.larissanet.gr/2024/03/10/dynamiko-agrotiko-syllalitirio-sto-kileler-fot-vinteo/
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Αγρότες Θεσσαλίας: Σήμερα 
το μεσημέρι η συνάντηση με 
τον Κ. Μητσοτάκη 

 

 

«Εξέγερση, αντίσταση και αντεπίθεση» ήταν το μήνυμα που έστειλαν οι αγρότες χθες το 
μεσημέρι από το Κιλελέρ, με αφορμή τη σημερινή συνάντηση των Θεσσαλών αγροτών με 
τον Κυριάκο Μητσοτάκη στο Μέγαρο Μαξίμου. Η συζήτηση μεταξύ των δύο πλευρών θα 
ξεκινήσει στις 12.30 το μεσημέρι, με την πλευρά των παραγωγών να ζητά λύσεις και 
χρονοδιαγράμματα για την «πληγωμένη» από τις πλημμύρες Θεσσαλία. 

 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 
 

 

 

 
«Βούλιαξε» το κέντρο της Αγιάς από το 
αγροτικό συλλαλητήριο – Οργισμένοι 
παραγωγοί ζητούν αποζημιώσεις μετά 
τις πλημμύρες 

 

Μεγάλο αγροτικό συλλαλητήριο πραγματοποιήθηκε το πρωί της Δευτέρας στο κέντρο της 
Αγιάς με τη συμμετοχή δεκάδων τρακτέρ που έκλεισαν τον κεντρικό δρόμο μπροστά από 
την πλατεία. Οι αγρότες λίγη ώρα πριν τη συνάντηση της αντιπροσωπείας με τον 
πρωθυπουργό, Κυριάκο Μητσοτάκη, ξεκαθάρισαν πως δεν θα σταματήσουν τις 
κινητοποιήσεις τους μέχρι να αποζημιωθούν από τις καταστροφές που υπέστησαν από τις 
θεομηνίες του περασμένου Σεπτεμβρίου. 
 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

  

 

Κ. Μητσοτάκης σε Θεσσαλούς 
αγρότες: Πολλά από τα αιτήματα 
είναι δίκαια – Τι είπε για το 
αγροτικό πετρέλαιο και τις 
αποζημιώσεις 

  

 
«Οι αγροτικές κινητοποιήσεις καθόλη τη διάρκεια των προηγούμενων εβδομάδων, ήταν 

κατά κανόνα κόσμιες», τόνισε ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, κατά την εισαγωγική 

https://www.larissanet.gr/2024/03/11/agrotes-thessalias-simera-to-mesimeri-i-synantisi-me-ton-k-mitsotaki/
https://www.larissanet.gr/2024/03/11/vouliaxe-to-kentro-tis-agias-apo-to-agrotiko-syllalitirio-orgismenoi-paragogoi-zitoun-apozimioseis-meta-tis-plimmyres-fot-vinteo1/


3 
 

του τοποθέτηση στη συνάντησή του με εκπροσώπους αγροτών και κτηνοτρόφων από τη 

Θεσσαλία. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

Νέο γραφείο εξυπηρέτησης 
αγροτών σύστησε η Π.Ε Λάρισας 
στο Αρμένιο 

 

 

Η Περιφέρεια Θεσσαλίας –  Π.Ε. Λάρισας, σε συνεργασία με τον Δήμο Κιλελέρ,  σύστησε και 
νέο γραφείο εξυπηρέτησης  αγροτών –κτηνοτρόφων  στο Αρμένιο  με σκοπό την καλύτερη 
εξυπηρέτηση τους και την επιτάχυνση της διαδικασίας  στην  υποβολή των αιτήσεων και 
των δικαιολογητικών για την επιχορήγηση τους 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

Την Παρασκευή νέα συνάντηση 
του πρωθυπουργού με 
εκπροσώπους των αγροτικών 
φορέων της Θεσσαλίας 

 

 
 

Νέα συνάντηση του πρωθυπουργού, Κυριάκου Μητσοτάκη, με εκπροσώπους των θεσμικών 
φορέων του αγροτικού κλάδου της Θεσσαλίας, θα πραγματοποιηθεί την ερχόμενη 
Παρασκευή, 15 Μαρτίου. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

  

 

 
 
Ετήσια εσπερίδα της ΔΟΒ στα 
Φάρσαλα για το παρόν και το 
μέλλον της ελληνικής 
βαμβακοκαλλιέργειας 
 

Πραγματοποιείται την Πέμπτη 14 Μαρτίου και ώρα 17.00 η 7η ετήσια εσπερίδα για την 

ποιότητα του ελληνικού βαμβακιού που τιτλοφορείται: «Το παρόν και το μέλλον της 

https://www.larissanet.gr/2024/03/11/k-mitsotakis-se-thessalous-agrotes-polla-apo-ta-aitimata-einai-dikaia-ti-eipe-gia-to-agrotiko-petrelaio-kai-tis-apozimioseis/
https://www.larissanet.gr/2024/03/11/neo-grafeio-exypiretisis-agroton-systise-i-pe-larisas-sto-armenio/
https://www.larissanet.gr/2024/03/11/tin-paraskevi-nea-synantisi-tou-prothypourgou-me-ekprosopous-ton-agrotikon-foreon-tis-thessalias/
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ελληνικής βαμβακοκαλλιέργειας», στα Φάρσαλα (ΚΤΗΜΑ ΑΙΓΛΗ), στα πλαίσια των 

εκδηλώσεων της Διεπαγγελματικής για την προώθηση του ελληνικού βαμβακιού.  

 

Διαβάστε περισσότερα https://www.larissanet.gr 

 

 

 

 
 
Σε ΦΕΚ η απόφαση για τη 
επιστροφή του ΕΦΚ στο αγροτικό 
πετρέλαιο 

 

Τη Δευτέρα, 1η Απριλίου θα γίνει η πληρωμή της προκαταβολής για την επιστροφή του 
Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης στο αγροτικό πετρέλαιο, όπως αναφέρεται στην απόφαση που 
δημοσιεύθηκε στην Εφημερίδα της Κυβέρνησης. 
Δικαιούχοι είναι τα φυσικά πρόσωπα τα οποία έχουν υποβάλλει Ενιαία Αίτηση Ενίσχυσης 
(ΕΑΕ) για τα έτη 2023 και 2024, έχουν εγγραφεί στο Μητρώο Αγροτών και Αγροτικών 
Εκμεταλλεύσεων (ΜΑΑΕ) από την 1η Ιανουαρίου 2024 έως και την 31η Οκτωβρίου 2024 και 
τους έχει αποδοθεί η ιδιότητα του «επαγγελματία αγρότη» ή του «επαγγελματία αγρότη ως 
νεοεισερχόμενου στον αγροτικό τομέα». 
 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr/ 

 

Σ. Αλειφτήρας: Οι αγρότες της 
Λάρισας δεν είδαν ουσιαστικό 
αποτέλεσμα στη συνάντηση με 
τον πρωθυπουργό – Υγειονομική 
βόμβα η λίμνη Κάρλα 

 
Τα μπλόκα έχουν τελειώσει, αλλά υπάρχουν και άλλες μορφές κινητοποίησης, συλλαλητήρια 

ή συμβολικοί αποκλεισμοί και έπονται οι αποφάσεις, είπε ο εκπρόσωπος Τύπου της 

Αγροτικής Ομοσπονδίας των Αγροτικών Συλλόγων της Λάρισας, Σωκράτης Αλειφτήρας, στον 

απόηχο της συνάντησης με τον πρωθυπουργό, Κυριάκο Μητσοτάκη. «Δεν θα ξαναγίνει 

συνάντηση των 15 αγροτών που ήμασταν χτες με τον κύριο Μητσοτάκη», 

πρόσθεσε,διευκρινίζοντας ότι την Παρασκευή 15 Μαρτίου, ο πρωθυπουργός θα δεχτεί στο 

μαξίμου αγρότες που «θεσμικά ανήκουν σε κάποιους άλλους φορείς, όπως είναι 

στη Διεπαγγελματική Βάμβακος».  

 

Διαβάστε περισσότερα https://www.larissanet.gr 

https://www.larissanet.gr/2024/03/11/etisia-esperida-tis-dov-sta-farsala-gia-to-paron-kai-to-mellon-tis-ellinikis-vamvakokalliergeias/
https://www.larissanet.gr/2024/03/11/se-fek-i-apofasi-gia-ti-epistrofi-tou-efk-sto-agrotiko-petrelaio/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/ellada/s-aleiftiras-ekp-typou-agroton-larisas-me-poia-aitimata-proserxomaste-sti-synantisi-me-ton-prothypourgo-ti-perimenoume/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/ellada/k-mitsotakis-se-agrotes-odikos-xartis-gia-drastiki-paremvasi-lyseis-tora-zitoun-oi-thessaloi/
https://www.larissanet.gr/2024/03/12/s-aleiftiras-oi-agrotes-tis-larisas-den-eidan-ousiastiko-apotelesma-sti-synantisi-me-ton-prothypourgo-ygeionomiki-vomva-i-limni-karla/
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Αυγενάκης: Σήμερα η 
συμπληρωματική πληρωμή από 
ΕΛΓΑ στη Θεσσαλία ύψους 1,3 
εκατ. ευρώ 
 

«Μέσω των αλλαγών στην ΚΑΠ επιχειρούμε να ενισχύσουμε τους πραγματικούς αγρότες 

επισήμανε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης, σε 

συνέντευξή του στον Άρη Πορτοσάλτε, στο ραδιόφωνο του ΣΚΑΙ, αναδεικνύοντας τις 

ευθύνες Πρασίνων και Σοσιαλιστών στην εφαρμογή της σημερινής Κοινής Αγροτικής 

Πολιτικής. 

Ο ΥπΑΑΤ χαρακτήρισε κομβικής σημασίας το Συμβούλιο Υπουργών Γεωργίας και Αλιείας 

που θα γίνει στις 26 Μαρτίου σε ό,τι αφορά τις αλλαγές που θα προωθηθούν στην ΚΑΠ και 

υπενθύμισε ότι η Ελλάδα ήταν η μόνη χώρα που ήταν έτοιμη και κατέθεσε 19 προτάσεις 

στο προηγούμενο Συμβούλιο Υπουργών, ενώ παράλληλα είχε «χτίσει» τις απαραίτητες 

διπλωματικές συμμαχίες, τόσο σε επίπεδο χωρών του νότου, όσο και μέσα στο ΕΛΚ για να 

υιοθετηθούν οι προτάσεις αυτές. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr/ 

 

 

Ημερίδα για το Ιπποφαές στο 
Μικρό Ευύδριο 
 

Ο Αγροτικός Συνεταιρισμός Ενιπέας Φαρσάλων και η Ομάδα Παραγωγών «Ιπποφαές Ελλάς Α.Ε.» 

διοργανώνει ενημερωτική ημερίδα στο Μικρό Ευύδριο με θέμα: «Συμβολαιακή καλλιέργεια 

του  Ιπποφαούς στην Ελλάδα». 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

https://www.larissanet.gr/2024/03/13/avgenakis-simera-i-sympliromatiki-pliromi-apo-elga-sti-thessalia-ypsous-13-ekat-evro/
https://www.larissanet.gr/2024/03/13/imerida-gia-to-ippofaes-sto-mikro-efydrio/
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Λάρισα: Νέα απειλή για τους 
αγρότες – Ασυνείδητοι κάνουν 
πλιάτσικο σε μετασχηματιστές 
βάζοντας φρένο στη σπορά  
 

Σε «μάστιγα» τείνουν να μεταβληθούν οι κλοπές σε καλώδια και μετασχηματιστές του 

ΔΕΔΔΗΕ και αντλιοστάσια σε πληγείσες -από τη θεομηνία- περιοχές της Λάρισας, με τους 

αγρότες να κρούουν καμπανάκι ενόψει της περιόδου της σποράς. 

Ως κόρη οφθαλμού φυλάσσουν τα εναπομείναντα χωράφια οι πλημμυροπαθείς αγρότες 

της Λάρισας, οι οποίοι βλέπουν τον χρόνο για την καλλιεργητική περίοδο να μετρά 

αντίστροφα και την ίδια στιγμή, ένας ακόμη «πονοκέφαλος» έρχεται να προστεθεί στη 

μακρά λίστα των προβλημάτων: Το πλιάτσικο. Και, κατά συνέπεια, η αδυναμία άρδευσης – 

καλλιέργειας των στρεμμάτων Γης, που αποτελούν, άλλωστε, τη μοναδική πηγή εσόδων 

τους. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

Δ. Κουρέτας: Στο τελικό στάδιο 
για υποβολή 13 προϊόντων ΠΟΠ 
και ΠΓΕ από τη Θεσσαλία – Ποιά 
είναι αναλυτικά  
 

Σημαντική εξέλιξη σε ότι έχει να κάνει με την πιστοποίηση προϊόντων από περιοχές της 

Θεσσαλίας, γεγονός που θα προσδώσει ακόμη μεγαλύτερη προστιθέμενη αξία σ΄αυτά, 

ανακοίνωσε σήμερα – στο πλαίσιο συνέντευξης Τύπου – ο περιφερειάρχης Δημήτρης 

Κουρέτας.  

 

 Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr/ 

 

 

 

 

Αγροτικό συνέδριο των ΠΣΑΦ και 
ΠΣΑΘ σήμερα στο Δημοτικό 
Ωδείο Λάρισας 
 

  

https://www.larissanet.gr/2024/03/14/larisa-nea-apeili-gia-tous-agrotes-asyneiditoi-kanoun-pliatsiko-se-metaschimatistes-vazontas-freno-sti-spora1/
https://www.larissanet.gr/2024/03/14/d-kouretas-sto-teliko-stadio-gia-ypovoli-13-proionton-pop-kai-pge-apo-ti-thessalia-poia-einai-analytika-fot-vinteo/
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Στη Λάρισα θα πραγματοποιηθεί φέτος το ετήσιο συνέδριο των Πανελλήνιων Συνδέσμων 
Αγροτικών Θεμάτων και Φωτοβολταϊκών, την Παρασκευή 15 Μαρτίου και ώρα 3 μ.μ. στην 
αίθουσα του Δημοτικού Ωδείου Λάρισας και τελεί υπό την αιγίδα του Δήμου Λαρισαίων. 

Διαβάστε περισσότερα: :  https://www.larissanet.gr 

 

Καιρός να ετοιμαστούμε για τη 
σπορά των εαρινών 
καλλιεργειών 
 

Γράφει ο Φάνης Γέμτος, γεωπόνος, ομότιμος καθηγητής του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας, 

μέλος της Ε.Δ.Υ.ΘΕ. 

Στις επόμενες μέρες θα πρέπει να σπείρουμε τις εαρινές καλλιέργειες. 

Αρχίζοντας από το καλαμπόκι και συνεχίζοντας με το βαμβάκι ή πιο όψιμες σπορές 

καλαμποκιού. Πολλοί αγρότες έχουν ανασφάλεια για το αν θα λειτουργήσουν τα αρδευτικά 

δίκτυα της περιοχής τους, αλλά το δέλεαρ του υψηλότερου εισοδήματος των αρδευόμενων 

καλλιεργειών τούς ώθησε να το διακινδυνεύσουν. Παρόλο που ΥΠΑΑΤ και λοιποί αρμόδιοι 

χρειάστηκαν 5 μήνες για να εξουσιοδοτήσουν τους ΤΟΕΒ (υπό κατάργηση;;) να κάνουν τις 

απαραίτητες ελάχιστες αποκαταστάσεις, οι διοικήσεις των μεγαλύτερων και καλύτερα 

οργανωμένων θα ανταποκριθούν στις απαιτήσεις και θα επιτύχουν να ποτιστούν τα 

χωράφια της περιοχής τους. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

Λάρισα: Συνάντηση του 
Αμερικανού Πρέσβη με τη 
Διοίκηση του Πανεπιστημίου 
Θεσσαλίας 
 

Την Πέμπτη 14 Μαρτίου 2024, στα Γραφεία της Πρυτανείας του Π.Θ., στη Γαιόπολη 

Λάρισας, πραγματοποιήθηκε επίσκεψη του Πρέσβη των Ηνωμένων Πολιτειών στην Ελλάδα, 

κ. Τζορτζ Τσούνη, παρουσία του Πρύτανη του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας, κ. Χαράλαμπου 

Μπιλλίνη, των Αντιπρυτάνεων και μελών του Συμβουλίου Διοίκησης, καθώς και της 

επικεφαλής και μελών της Μονάδας Μεταφοράς Τεχνολογίας και Καινοτομίας 

  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.g 

https://www.larissanet.gr/2024/03/15/agrotiko-synedrio-ton-psaf-kai-psath-simera-sto-dimotiko-odeio-larisas/
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/358286-%CE%BA%CE%B1%CE%B9%CF%81%CF%8C%CF%82-%CE%BD%CE%B1-%CE%B5%CF%84%CE%BF%CE%B9%CE%BC%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%BF%CF%8D%CE%BC%CE%B5-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7-%CF%83%CF%80%CE%BF%CF%81%CE%AC-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%B5%CE%B1%CF%81%CE%B9%CE%BD%CF%8E%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CE%BB%CE%BB%CE%B9%CE%B5%CF%81%CE%B3%CE%B5%CE%B9%CF%8E%CE%BD.html
https://www.onlarissa.gr/2024/03/14/larisa-synantisi-tou-amerikanou-presvi-me-ti-dioikisi-tou-panepistimiou-thessalias/
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Εντυπωσιακή η συμμετοχή του 
Αγροτικού Οινοποιητικού 
Συνεταιρισμού Τυρνάβου στην 
FOOD EXPO 2024 
 

Μια ακόμη επιτυχημένη παρουσία πρόσθεσε στο ενεργητικό του ο Αγροτικός 

Οινοποιητικός Συνεταιρισμός Τυρνάβου, στην FOOD EXPO 2024 σε μια από τις μεγαλύτερες 

εκθέσεις στον κλάδο των τροφίμων και ποτών  

Διαβάστε περισσότερα https://www.onlarissa.gr 

 

Ο Γεωπονικός Σύλλογος Ν. Λάρισας 
για επίσκεψη και ενημέρωση των 
κομμάτων για υδατικό Θεσσαλίας 
 

Σε ανακοίνωσή του ο Γεωπονικός  Σύλλογος  Ν.  Λάρισας, σχετικά με την επίσκεψη και 

ενημέρωση των κομμάτων για το υδατικό Θεσσαλίας, αναφέρει τα εξής: «Το περασμένο 

διάστημα περίπου εκατό γνωστοί παράγοντες του χώρου της επιστήμης, της πολιτικής, της 

αυτοδιοίκησης και των κοινωνικών οργανώσεων  συνυπέγραψαν μια ΚΟΙΝΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ( 

όλη η ανακοίνωση στο https://www.ypethe.gr/archive/koini-anakoinosi-gia-ydatiko-

thessalias)  σχετικά με την ανασυγκρότηση της Θεσσαλίας,  και την ανάγκη τερματισμού της 

στασιμότητας και λήψης οριστικών αποφάσεων για την διαχείριση των υδάτων και την 

υλοποίηση των αναγκαίων επεμβάσεων,  με στόχο την προστασία από τις πλημμύρες, και 

την αντιμετώπιση της λειψυδρίας και αποκατάστασης των υπό κατάρρευση υπόγειων 

υδροφορέων. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr 

 

 

Τρομάζει η πεπαλαιωμένη και 
διαλυμένη μετά τις πλημμύρες 
γέφυρα έξω από τη Λάρισα, 
βουτηγμένη σε τόνους λάσπης 
 

Πρόκειται για τη γέφυρα ΟΣΕ της γραμμής Λάρισας – Βόλου που έχει κόψει στα δύο την 

σιδηροδρομική επικοινωνία μεταξύ των δύο πόλεων και ακόμη δεν εκτελούνται 

δρομολόγια. Υπενθυμίζεται πως πριν περίπου δύο εβδομάδες ο δήμαρχος Κιλελέρ κ. 

Θανάσης Νασιακόπουλος, είχε συνάντηση με τον διευθύνοντα σύμβουλο του ΟΣΕ κ. 

https://www.onlarissa.gr/2024/03/14/entyposiaki-i-symmetochi-tou-agrotikou-oinopoiitikou-synetairismou-tyrnavou-stin-food-expo-2024/
https://www.ypethe.gr/archive/koini-anakoinosi-gia-ydatiko-thessalias
https://www.ypethe.gr/archive/koini-anakoinosi-gia-ydatiko-thessalias
https://www.onlarissa.gr/2024/03/14/o-geoponikos-syllogos-n-larisas-gia-episkepsi-kai-enimerosi-ton-kommaton-gia-ydatiko-thessalias/
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Παναγιώτη Τερεζάκη  στα γραφεία το Οργανισμού και κατά την διάρκεια αυτής συζητήθηκε 

το θέμα της κατασκευής από τον ΟΣΕ νέας γέφυρας στην περιοχή των αποθηκών της ΕΑΣ 

στη Χάλκη. Το πλάτος της παρούσας γέφυρας είναι μικρό και αναντίστοιχο με το εύρος της 

κοίτης του χειμάρρου Γκουσμπασανιώτη με αποτέλεσμα να δημιουργούνται πλημμυρικά 

φαινόμενα σε ακραίες καιρικές συνθήκες.  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr 

 

 

Ειδική προσοχή απαιτείται για τη 
Λάρισα σύμφωνα με την μελέτη 
των Ολλανδών – Αυτές οι 
ενέργειες θεωρούνται 
κατεπείγουσες για την περιοχή  
 

Με γοργούς ρυθμούς προχωρούν οι μελέτες, αλλά και τα έργα για την ανασυγκρότηση 

της Θεσσαλίας η οποία επλήγη τον περασμένο Σεπτέμβριο από την κακοκαιρία Daniel. Τις 

προηγούμενες ημέρες παρουσιάστηκε στον πρωθυπουργό, αλλά και τους τοπικούς φορείς 

το σχέδιο των Ολλανδών επιστημόνων για τη θωράκιση της περιοχής και την αντιμετώπιση 

του υδατικού ελλείμματος. Πρόκειται για μια μελέτη περίπου 500 σελίδων που επί πέντε 

μήνες συγκρότησαν επιστήμονες και παράγοντες της περιοχής. Η μελέτη (MasterPlan) που 

εκπόνησε η ολλανδική εταιρεία HVA, θα τεθεί σε δημόσια διαβούλευση. 

 

 Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr/ 

 

 

 

Υπέρ της εκτροπής του Αχελώου 
οι Ολλανδοί 
 

Ένα ολόκληρο κεφάλαιο στην υπόθεση της εκτροπής του Αχελώου αφιερώνεται στην 

έκθεση των Ολλανδών για την ανασυγκρότηση της Θεσσαλίας που βρίσκεται σε 

διαβούλευση: Οπως αναφέρουν, ο ρυθμός εξάντλησης των υπόγειων αποθεμάτων είναι 

τέτοιος που, ακόμη κι αν όλοι οι αγρότες στρέφονταν στη στάγδην άρδευση μέσα στην 

επόμενη διετία και οι υδροβόρες καλλιέργειες μειώνονταν κατά 50% μέσα στην επόμενη 

εξαετία, η εκτεταμένη υφαλμύρινση των υπόγειων αποθεμάτων περί το 2030 δεν θα 

μπορούσε να αποφευχθεί. 

Διαβάστε περισσότερα: https://trikalaenimerosi.gr/ 

https://www.onlarissa.gr/2024/03/14/tromazei-i-pepalaiomeni-kai-dialymeni-meta-tis-plimmyres-gefyra-exo-apo-ti-larisa-voutigmeni-se-tonous-laspis-vinteo/
https://www.onlarissa.gr/2024/03/14/eidiki-prosochi-apaiteitai-gia-ti-larisa-symfona-me-tin-meleti-ton-ollandon-aftes-oi-energeies-theorountai-katepeigouses-gia-tin-periochi/
https://trikalaenimerosi.gr/blog/%CF%85%CF%80%CE%B5%CF%81-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%B5%CE%BA%CF%84%CF%81%CE%BF%CF%80%CE%B7%CF%82-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%B1%CF%87%CE%B5%CE%BB%CF%89%CE%BF%CF%85-%CE%BF%CE%B9-%CE%BF%CE%BB%CE%BB%CE%B1%CE%BD%CE%B4%CE%BF%CE%B9
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Στροφή σε κηπευτικά και 
δενδρώδεις λένε οι Ολλανδοί για 
τη Θεσσαλία 
 

Στροφή από το βαμβάκι και το καλαμπόκι στην καλλιέργεια οπωροκηπευτικών ζητούν οι 

Ολλανδοί για την Θεσσαλία. Η καλλιέργεια λαχανικών και φρούτων προσφέρεται για την 

περιοχή, υποστηρίζουν. 

Συγκεκριμένα στην μελέτη (MasterPlan), που εκπόνησε η ολλανδική εταιρεία HVA, 

προτείνεται μια συντονισμένη αλλαγή καλλιεργειών, από χαμηλής αξίας και υψηλών 

απαιτήσεων σε νερό (βαμβάκι και καλαμπόκι) σε καλλιέργειες κηπευτικών και φρούτων, 

που απαιτούν λιγότερο νερό και έκταση, ενώ παράλληλα έχουν υψηλότερη αξία 

παράγοντας μεγαλύτερο εισόδημα για τους παραγωγούς. 

 Διαβάστε περισσότερα: https://trikalaenimerosi.gr/ 

 

 

 

Οι προτάσεις Κουρέτα για την 
αντιπλημμυρική θωράκιση της 
Θεσσαλίας  
 

Τις προτάσεις της περιφέρειας Θεσσαλίας για την αντιπλημμυρική θωράκιση της περιοχής 

έναντι μελλοντικών κινδύνων, αλλά και τον εξορθολογισμό της διαχείρισης του νερού, 

παρουσίασε σήμερα ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δ. Κουρέτας στη διάρκεια συνέντευξης 

τύπου. 

Διεξοδικά ο κ. Κουρέτας αναφέρθηκε στα ζητήματα της Θεσσαλίας, τον τρόπο διαχείρισης 

τους και τις ενέργειες που προτείνει η Περιφέρεια στην κυβέρνηση, σε συνδυασμό με την 

πρόταση που έχει ήδη καταθέσει η Ολλανδική Εταιρεία HVA(η παρουσίαση της δικής τους 

πρότασης έγινε νωρίτερα σήμερα στην αίθουσα του Περιφερειακού Συμβουλίου). 

Διαβάστε περισσότερα: https://magnesianews.gr 

https://trikalaenimerosi.gr/blog/%CF%83%CF%84%CF%81%CE%BF%CF%86%CE%B7-%CF%83%CE%B5-%CE%BA%CE%B7%CF%80%CE%B5%CF%85%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%B1-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%B4%CE%B5%CE%BD%CE%B4%CF%81%CF%89%CE%B4%CE%B5%CE%B9%CF%82-%CE%BB%CE%B5%CE%BD%CE%B5-%CE%BF%CE%B9-%CE%BF%CE%BB%CE%BB%CE%B1%CE%BD%CE%B4%CE%BF%CE%B9-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%B9%CE%B1
https://magnesianews.gr/magnisia/oi-protaseis-koyreta-gia-tin-antiplimmyriki-thorakisi-tis-thessalias-vinteo.html
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ΕΝΤΟΠΙΣΤΗΚΕ ΝΕΑ ΕΣΤΙΑ 
ΕΥΛΟΓΙΑΣ ΤΩΝ ΠΡΟΒΑΤΩΝ ΣΤΗ 
ΦΘΙΩΤΙΔΑ - ΣΕ ΕΠΙΦΥΛΑΚΗ ΟΙ 
ΚΤΗΝΟΤΡΟΦΟΙ! 
 

Σε εκτροφή με 43 πρόβατα, σε δημοτικό διαμέρισμα Αταλάντης του Δήμου Λοκρών 

εντοπίστηκε νέα εστία ευλογίας των προβάτων και αιγών, θέτοντας τόσο τις αρχές όσο και 

τους κτηνοτρόφους της περιοχής σε επιφυλακή.  

Επειδή τα μέτρα που λαμβάνονται όταν μία κτηνοτροφική εκμετάλλευση κηρυχθεί 

μολυσμένη είναι πολύ αυστηρά (επιτόπου θανάτωση όλων των ζώων των ευαίσθητων 

ειδών της εκμετάλλευσης, καταστροφή των ζωοτροφών, σκευών κ.τ.λ), η οικονομική ζημία 

που υφίσταται ο κτηνοτρόφος είναι εξαιρετικά μεγάλη. Μετά τη νέα εστία οριοθετούνται οι 

ζώνες στις Περιφερειακές Ενότητες Φθιώτιδας, Βοιωτίας, Ευβοίας. 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr/ 

 

ΑΝΟΙΧΤΟ ΚΑΛΕΣΜΑ ΤΟΥ ΟΜΙΛΟΥ 
ΦΙΛΩΝ ΤΟΥ ΔΑΣΟΥΣ ΓΙΑ 
ΑΝΑΖΗΤΗΣΗ ,ΣΥΛΛΟΓΗ ΚΑΙ 
ΔΙΑΤΗΡΗΣΗ ΤΩΝ ΣΠΟΡΩΝ 
 

Μια ακόμη ενδιαφέρουσα εσπερίδα πραγματοποιήθηκε από τον ΟΜ.ΦΙ.ΔΑΣ, αυτή τη φορά 

σε συνεργασία με το ΠΕΛΙΤΙ, την Πανελλήνια Ένωση Νέων Αγροτών, το Κάστρο Αλληλεγγύης 

Χωρίς Μεσάζοντες Λαμίας "Γιάννης Αλμπάνης" και την Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας - 

Ο.Π.Α.ΣΤ.Ε στη Λαμία . Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στο Πολιτιστικό Κέντρο του  Δήμου 

Λαμιέων με θέμα : «Συλλογή Διατήρηση Παραδοσιακών Σπόρων και συντήρηση τροφίμων 

χωρίς ηλεκτρική ενέργεια» και ομιλητή τον ιδρυτή του ΠΕΛΤΙ Παναγιώτη Σαϊνατούδη. 

Το ΠΕΛΙΤΙ ασχολείται με τη συλλογή, διάδοση και διάσωση σπόρων τοπικών ποικιλιών. 

Οι Στόχοι αυτής της εσπερίδας , οπως ανέφερε στην ομιλία του ο πρόεδρος του Ομίλου 

Φίλων του Δάσους 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr 

https://lamiakos-typos.gr/topika-eidiseis/entopistike-nea-estia-eylogias-ton-provaton-sti-fthiotida-se-epifylaki-oi
https://lamiakos-typos.gr/topika-eidiseis/anoihto-kalesma-toy-omiloy-filon-toy-dasoys-gia-anazitisi-syllogi-kai-diatirisi-ton

